
 Referat  

  

MØDE I:  Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen  DATO: 14.6.2022  

MØDESTED:  Lokale R  KLOKKEN: 17.00  

EMNE:  Bestyrelsesmøde  SAGSNR: 17.01.01-P35-22-501958  

DELTAGERE:  

Michael Flies von Linstow, Martin Purdy, Eline Borberg, Sophia 

Fabritius Sørensen Raff, Carl-Emil Flies von Linstow, Charlotte 

Storm, Ann Marquardsen, Daniel Sandal Gadegaard,  
Maria Krogh Langner, Nikolaj Borch, Simon Bauer, Lasse Erik  
Dvoracek, Ole Juhl, Kathie Westgard Damlund & Sussie Nørsø  

  

AFBUD:  Simon Bauer, Daniel Sandal Gadegaard, Lasse Erik  

Dvoracek 
  

MØDENR.:  6/2022    

  

  

Lokale R kl. 17  

  

1. Fastlæggelse af dagsorden  

Godkendt 

 

  

2. Godkendelse af referat af møde nr. 5 den 09.05.2022  

Godkendt 

  

3. Meddelelse fra  

a. Ledelsen  

- Fagfordelingen har været fredelig. 

- Skemaerne er lagt og skal nu finpudses. 

- 9. klasserne har klaret sig flot ved de skriftlige prøver. 

- Sidste skoledag forløb rigtig godt. Både store og små elever havde 

haft en rigtig festlig dag. 

- Der orienteres ændringer i SFO-pædagogernes arbejdstid for 

kommende skoleår, da pædagogerne går ned i børnetid i skolen 

grundet den nye timefordeling. 

b. Bestyrelsen  

- Ny bestyrelse er valgt ved fredsvalg. 

 

c. Medarbejdere  

- Medarbejderne afventer med spænding deres skemaer. 

- Der er gode forventninger til kommende skoleår. 

- SFO’en er ramt af sygdom. Medarbejderne er fortsat optimistiske. 

- Fliserne ved SFO-Løjtegårdsvej er fortsat så skæve, at de er til fare 

og ulempe for alle, som færdes omkring SFO’en.  

 

d. Elevråd  

- Elevernes undervisning er udfordret af det ustabile internet. De 

ønsker sig et bedre internet. 

- Eleverne vil gerne fastholde toiletordningen, hvor alle klasser har 

deres eget toilet.  

- Eleverne foreslår højere tremmer til Multibanen.  

Det er anbefalet, at der indkøbes Footsall-Bolde. 

- Der mangler mål/lister på murerne i Mellemgården.  

- Der har været udfordringer med udleveringen af mad.  

 

 



4. Status på skoleårets planlægning 

- Vi afventer et muligt tilsagn til vores ledig stilling.  

- Vores to barsler kommer retur i første halvår af kommende skoleår.  

  

5. Evaluering af det forgangne år 

- Skinnerne er lagt. Vi er klar til kommende skoleår.  

- Arbejdet i skolebestyrelsen har været udfordret af COVID-19. 

- Der er plads til forbedring ift. udsendelse af dagsorden og materiale til 

skolebestyrelsesmødet samt en liste over datoer for møderne.  

- Det kan være hårdt at komme igennem udskolingen. Måske kan man se på at 

blande årgangen forud for udskolingen for at ”ryste posen” lidt.  

- Det er en udfordring, at det opleves som om ikke alle – elever såvel som 

lærere – håndhæver og overholder mobilpolitikken.  

Det kan være tid til at revidere mobilpolitikken.  

  

6. Ringeplanen  

- Skolebestyrelsen tiltræder ringeplanen. 

  

7. Høring vedr. ferie-fridagsplanen  

Skolebestyrelsen tager planen til efterretning.  

 

8. Evt. 

Tak for samarbejdet! 

  

  

 

 

 

  


